



LUDWIG-
MAXIMILIANS-
UNIVERSITÄT
MÜNCHEN

PRÜFUNGSAMT BIOLOGIE



November 2017

Details on external research courses:

The rate 2:1 (two internal and one external research course) remains.

For an external research course a protocol has to be written and handed to the internal supervisor. He or she has to control the timely and scientific quality.

Acknowledgements of commercial excursions not corresponding to academic standards have to be applied for at the examination board of the specific study program. The application has to be made before the beginning of the excursion.

Dr. Michael Bögle
Head of examination office Biology

November 2017

Wichtige Änderungen!

Anforderungen an ein externes Forschungspraktikum:

Das Verhältnis von internen zu externen Forschungspraktika bleibt bei 2 internen und 1 externen Forschungspraktikum.

Für ein externes Forschungspraktikum muss ein Protokoll geschrieben und dem internen Betreuer/in vorgelegt werden. Eine zeitliche und wissenschaftliche Qualitätskontrolle muss vom internen Betreuer/in geleistet werden.

Anrechnungen von kommerziellen Exkursionen ohne universitäre Bildungsstandards müssen beim Prüfungsausschuss des jeweiligen Studiengangs beantragt werden. Der Antrag muss vor Beginn der Exkursion gestellt werden.

Dr. Michael Bögle
Leiter Prüfungsamt Biologie